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INTERPELACJA

Jak w każdej kadencji tak i w obecnej Powiat Wołomiński realizuje różne inwestycje zarówno 
drogowe jak i kubaturowe.

Z tymi pierwszymi niejednokrotnie wiążą się duże zmiany dla naszego środowiska 
naturalnego. Jak jest ono dla nas ważne i jak powinniśmy o nie dbać, chyba nie trzeba już 
dzisiaj nikomu tłumaczyć.
Nawet Ojciec Święty Franciszek uczestnicząc w wydarzeniu Online zorganizowanym przez 
organizację TED przypomina jak jest to ważna kwestia:

„ Ekologia integralna sugeruje nową koncepcję relacji między nami a naturą. Prowadzi to do 
nowej ekonomii, w której produkcja bogactw ukierunkowana jest na integralny dobrobyt 
człowieka i na poprawę - a nie na zniszczenie - naszego wspólnego domu. Oznacza to również 
odnowioną politykę, rozumianą jako jedną z najwyższych form miłości. Tak, miłość jest 
międzyosobowa, ale miłość jest również polityczna. Obejmuje wszystkich ludzi i dotyczy 
przyrody -podkreślił Ojciec Święty. - Dłatego zapraszam wszystkich do wzięcia udziału w tej 
podróży. To właśnie zaproponowałem w «Laudato si ’», a także w nowej encykłice, «Fratełli 
tutti». Jak sugeruje termin «Odliczanie», musimy pilnie działać. Każdy z nas może odegrać 
cenną rolę, jeśli wszyscy już dziś wyruszymy w drogę. Nie jutro, dzisiaj. Ponieważ przyszłość 
buduje się dziś, i to nie samotnie, ale we wspólnocie i w zgodzie “

W związku z powyższym mam pytanie, ile drzew od stycznia 2019 roku do chwili 
obecnej tj. 22 września 2021 roku zostało wyciętych przy realizowanych przez, czy przy 
współudziale powiatu inwestycjach na terenie całego Powiatu Wołomińskiego, proszę o 
podanie informacji z podziałem na gminy oraz ile zostało wykonanych nasadzeń tzw. 
zastępczych również z podziałem na poszczególne gminy?


